
   

Mondelinge vragen – Aanhoudende 
overlast Lucasbolwerk 
Vragen: 
' Horeca en schouwburg worden gek van bedelende en dealende verslaafden: ‘Junk 
stond met mes op terras’ kopte het AD Utrecht op 2 mei jl. In het artikel word de, 
inmiddels lang bekende, situatie bij het Lucasbolwerk geschetst: een grote groep 
verslaafden drijft horeca en buurtbewoners van het Lucasbolwerk in Utrecht tot 
wanhoop. Ze dealen en gebruiken, bedreigen horecapersoneel, maken luidruchtig 
ruzie en komen ongevraagd de Stadsschouwburg in. Café-eigenaren uit de buurt 
geven in het artikel aan dat de gemeente de situatie gedoogt en dat er te weinig 
wordt opgetreden. Het is in ieder geval niet de eerste keer dat er krantenartikelen 
over de situatie bij het Lucasbolwerk verschijnen, ook door de VVD en andere 
partijen is hier al meermaals aandacht voor gevraagd. Hoewel er eerder al acties 
genomen zijn op deze plek, hebben die blijkbaar nog onvoldoende resultaat. 

Dit brengt de fracties tot de volgende vragen: 

1. Hoe kijkt de burgemeester naar het AD artikel en naar de situatie op het 
Lucasbolwerk op dit moment? Klopt het beeld van 'gedogen' dat door café-
eigenaren wordt geschetst? 

2. Is de burgemeester het met de fracties eens dat het stoppen van de overlast 
op het Lucasbolwerk (nog steeds) een prioriteit is? 

3. Welke maatregelen zijn er tot op heden genomen op het Lucasbolwerk en 
welke maatregelen kunnen er nog (versneld) genomen worden? Is het 
bijvoorbeeld mogelijk intensiever in te zetten op bemoeizorg, begeleiding naar de 
'stek' en/of het verbod op harddrugsgebruik in de openbare ruimte sneller in te 
voeren? 
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